
تـوان افزایـش ظرفیـت پزشکـی را
نداریم

شورای عالی انقلاب فرهنگی گفته به ازای هر ۱۰۰ دانشجوی پزشکی باید
۲۴ استاد وجود داشته باشد. ما ۷۵ هزار دانشجوی پزشکی و ۲۲ هزار
عضو هیئت علمی داریم بنابراین در زمینه تعداد اساتید نیز با

کمبودهای نسبی مواجهیم.

ابوالفضل باقریفرد، معاون آموزشی وزارت بهداشت امروز در نشست
خبری در وزارت بهداشت اظهار کرد: ما توان افزایش ۲۰ درصدی ظرفیت
پزشکی را نداریم، زیرا زیرساختهای آن هنوز مهیا نشده است؛ در

برخی دانشگاهها پارکینگ را تبدیل به کلاس درس کردهاند!

وی افزود: شورای عالی انقلاب فرهنگی گفته به ازای هر ۱۰۰ دانشجوی
پزشکی باید ۲۴ استاد وجود داشته باشد. ما ۷۵ هزار دانشجوی پزشکی
و ۲۲ هزار عضو هیئت علمی داریم بنابراین در زمینه تعداد اساتید
نیز با کمبودهای نسبی مواجهیم. در عین حال مجوزی برای جذب اساتید
به ما داده نشده است و سازمان امور استخدامی باید مجوز آنها را

صادر کند.

معاون آموزشی وزارت بهداشت ادامه داد: همچنین به ازای هر دانشجوی
پزشکی باید ۵.۶ تخت اموزشی وجود داشته باشد. در وزارت بهداشت ۱۶۰
هزار تخت اموزشی وجود دارد، اما ۷۵ هزار دانشجوی پزشکی داریم که
کمتر از ۱.۵ تخت به هر دانشجو میرسد و این موضوع به کیفیت اموزش

ضربه میزند.
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